
ZAPISNIK 

sa sedme sjednice Školskog odbora Srednje škole Blato održane 20. prosinca 2017. godine u 19 sati u 

prostorijama škole. 

Nazočni:                                                                    Izočni:                                                                                                                                                                            

Ante Žuvela                                                           Ivana Anić                                       

Marino Sardelić                                                                                                                                                                                                                                                     

Borka Petković 

Tončica Farac 

Tonči Andrijić 

Jure Cetinić 

 

Sjednici su nazočni ravnatelj i tajnica škole kao zapisničar. Nakon što je predsjednik Školskog odbora 

konstatirao da je nazočna natpolovična većina  članova Školskog odbora, prešlo se na raspravu. 

Predložen je sljedeći Dnevni red: 

 

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika s šeste sjednice 

2. Prijedlog financijskog plana Srednje škole Blato za 2018. i projekcija plana za 2019. i 2020. godinu. 

3. Tekuća problematika 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad.1/ Zapisnik je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad.2/ Ravnatelj je pročitao nazočnima plan rashoda i izdataka za 2018. godinu, ukupni prihodi iznositi će 

oko 4.345.645,00 kn, a rashodi poslovanja 4.247.685,00 kn, te rashodi za nefinancijsku imovinu oko 

97.960,00 kn. Prihodi se ostvaruju iz Ministarstva i Županije uz indeks od 4%. Možda će doći i do 

promjene u ulaganju iz Županije jer smo zatražili  sredstva u iznosu od 98.000,00 kn za trajna ulaganja u 

strojarske praktikume( za CNC školsku tokarilicu i računala  koja mogu podržati AUTOCAD program). 

Ravnatelj planira posjet županu, kako bi dogovorili određena sredstva za navedenu opremu. 



Nakon kraće rasprave ova točka dnevnog reda je jednoglasno prihvaćena. 

 

Ad.3/ Ravnatelj je izvijestio članove Školskog odbora o državnom natjecanju iz mehanike koje se ove 

godine održava u našoj školi, što je iznimna čast za našu školu i profesoru savjetniku Anti Žuveli koji naše 

učenike priprema za navedeno natjecanje. 

Projekt u programu Erasmus tj. razmjena učenika srednjih škola u različite države EU se odvija prema 

planu, naime naša škola će se priključiti strukovnoj školi iz Varaždina u navedenom programu kao škola 

partner. U pisanju projekta sudjeluju Borka Petković, psiholog i Jakica Dragičević, pedagog te stručni 

nastavnici: Perica Bačić, Ante Žuvela, Milena Salečić i Nikola Curać. U projektu bi sudjelovalo 16 učenika, 

svaka grupa po 8 njih zajedno s  profesorima kojima bi to bilo oblik stručnog usavršavanja, učenicima 

praktična nastava. 

Profesor Nikola Curać provodi projekt biomase, koji bi bio povezan s gospodarskom komorom i LAG 

grupom iz Orebića, za koji bi se također mogla povući određena sredstva iz Europske unije. 

Članovi Školskog odbora su jednoglasno prihvatili ovu točku dnevnog reda. 

Član Školskog odbora gospodin Marino Sardelić predložio je ravnatelju učenički servis u Srednjoj školi 

Blato, ako za to postoje uvjeti i zakonski propisi što bi uvelike olakšalo našim učenicima rad za vrijeme 

ljetnih praznika.  Ravnatelj je obećao ispitati zakonske norme i propise, te bi na sljedećem sastanku 

izvijestio nazočne o toj mogućnosti. 

 

Nakon kraće rasprave sjednica je završila u 19 h i 45 min. 

   

   

 

Predsjednik Školskog odbora:                                                                              Zapisničar:                                          

Ante Žuvela, prof. savjetnik                                                                       Marela Donjerković, prof.     


